
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 2. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 565
Idet det fremgår af Færdselsstyrelsens redegørelse for Varebilsordningen, TRU Alm. del -
Bilag 247, at ”Det er styrelsens vurdering, at især ”11 kg-reglen” ikke har været forståelig
for branchen og kontrolmyndighederne, hvilket har medført de mange henvendelser til
styrelsen.”, vil ministeren da redegøre for, om en fuldstændig afskaffelse af regulering af
varebiler ville lede til flere eller færre spørgsmål til Færdselsstyrelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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